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Dnes si přečtěte:  
 

 Plesová sezóna 
 Změna provozní doby ve sběrném dvoře 

 
 
……. a další obvyklé čtení … 
 
 
 

 
       Vážení a milí spoluobčané, 

ještě v nás doznívá atmosféra vánočních svátků, kdy 
měla většina z nás příležitost v kruhu svých 
nejbližších alespoň na několik dní zastavit kolotoč 
všedních dní naplněných prací, povinnostmi 
a starostmi a snad i zhodnotit uplynulý rok, a už 
stojíme na prahu roku nového, s letopočtem 2015. 

 Považuji za velkou čest Vám už popáté popřát jak 
já, tak všichni zastupitelé do nového roku všechno 
nejlepší, pevné zdraví, hodně štěstí, lásky a 
spokojenosti.  

Děkuji ještě jednou Vám všem, kteří jste nás svým 
hlasem podpořili v komunálních volbách a dali nám 
možnost dále s maximálním úsilím pracovat pro 
rozkvět naší obce, tedy dělat všechno proto, aby 

byla s naší prací spokojena většina luženských občanů. 

V roce 2015 nás opět čeká řada úkolů, ostatně jako každý rok. Práce pro rozvoj obce je nekončícím koloběhem 
starostí, aby všechno fungovalo v rámci daných možností tak, jak má. Ještě dlouho nikdo nebude moci říci – 
tak, a máme hotovo. Není účelem novoročního pozdravu vyjmenovávat priority programového prohlášení pro 
následující období, ty se nakonec může každý z Vás dozvědět na veřejných zasedáních. Všechno, co bude 
vykonáno, však povede ke zlepšení podmínek života v naší obci. 

Konec každého uplynulého roku je i malou zastávkou v životě každého z nás. Je časem menšího či většího 
bilancování a i časem stanovení určitých předsevzetí do dalšího období. Pro někoho menších, ale o to 
reálnějších, pro jiného větších, s jejichž uskutečněním to nemusí být snadné. Na konci by však vždycky mělo 
znít: udělal jsem pro to všechno.  

Do nového roku 2015 vám přeji víc hezčích dní než těch horších, víc lásky než nenávisti, víc hojnosti a radosti, 
než smutku a trápení. 

Václav Kejla 

starosta 
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ZVONÍ 

leden  2015 
 

Vánoční jarmark 
 
V pátek 28.11. se uskutečnil již tradiční vánoční jarmark ve škole. Rodiče, prarodiče a řada dalších zájemců si 
mohli prohlédnout práce našich dětí, které vyrobily na projektovém dnu o týden dříve. S prací a inspirací jim 
kromě pedagogů vydatně pomáhali i někteří rodiče a prarodiče. 
Účast byla vysoká. Získané finanční prostředky byly vloženy na účet SRPŠ, které se na organizaci jarmarku 
podílelo.  
Žáci základní školy tentýž den krátce vystoupili při rozsvícení vánočního stromu před obecním úřadem 
a děti z mateřské školy v sobotu při rozsvícení vánočního stromu v Lužné Nádraží. 
Děkuji všem za účast a za podporu školní akce. 
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                                 Čertovská nadílka 
 
Mikuláš, anděl a čerti z IX. třídy se 5.12. v průběhu dopoledne postupně 
zjevovali mezi dětmi z prvního stupně. Za básničky, písničky a hlavně 
za slib, že už budou hodné, děti obdarovali sladkostmi, ovocem, ale i 
uhlím a bramborami. Po velké přestávce zábavný program pokračoval 
v tělocvičně školy. 
 
 
 
 

 
             

  
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

Setkání předškoláků 
 
10.12. se v základní škole setkaly děti předškolního věku z mateřské školy z Rudy s našimi předškoláky. 
Společně se vydaly na cestu nazvanou S krtečkem do školy. Prohlédly si školu, vyrobily si malý dáreček  
v keramické dílně, sportovaly v tělocvičně, posvačily ve školní jídelně. Nechyběla ani pohádka s oblíbeným 
pohádkovým hrdinou a vědomostní soutěže. Nahlédly do vyučovací hodiny našich prvňáčků. Na pohádkové 
cestě je doprovázeli žáci z IX. třídy přestrojení tentokrát za myšku, zajíčka, sovu, krtka , ježka a paní učitelky 
Melčová a Šafaříková.  
Děti odcházely do svých mateřských škol spokojené. Věříme, že jsme se, alespoň s některými, neviděli 
naposledy. 
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Dílna zručnosti 

 
Ve dnech 11.-12.12. se chlapci z 8. a 9. třídy vypravili pod vedením lektorů do SOU v Novém Strašecí, kde se 
zapojili do projektu Dílna zručnosti. V průběhu dvou dnů se seznámili s provozem učiliště, s novým vybavením, 
vlastnoručně si vyrobili hrací kostku. Ponechat si mohli i pracovní oděv. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

Astronomické olympiáda 
 

Dne 15. 12. se konalo na naší škole 1. kolo astronomické olympiády. Soutěží se ve dvou kategoriích – 6.-7. a 
8.-9.. Soutěžící  měli zjistit mnoho informací o hvězdách, planetách a astronomických jevech v časovém limitu. 
Největším úskalím byly  astronomické výpočty (Jaká je energie záření dopadajícího kolmo na plochu 1m2 za 
sekundu ve vzdálenosti Jupiteru?) Nejlépe si vedl Jiří Horský z 9. třídy a z mladší kategorie Josef Krabec a 
Vítězslav Zaspal, oba ze 6. třídy. Všech 17 soutěžících splnilo limit pro postup do dalšího kola.  

            DH 

 
Pohoda v Brance 
 
Ve čtvrtek 11. prosince 2014 prezentovali žáci a žákyně prodejem vánočních výrobků činnost mateřské a 
základní školy na tradičním adventním řemeslném trhu na dvorku v Brance. Akci každoročně pořádá Městská 
knihovna v Rakovníku a Domov Ráček, kterým tímto děkujeme za možnost přispění k předvánoční pohodě.  
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Předvánoční Praha 

 
V úterý 9.12. jsme odjeli do Prahy o dvě 
hodiny dříve, abychom si před večerním 
představením užili předvánoční atmosféru na 
Staroměstském náměstí. 
 
Krásně ozdobený strom, bohatě zásobené 
stánky, ale také vysoké ceny…Na pódiu jsme 
mohli sledovat herce I. Vodochodského, který 
předváděl přípravu šneků. Po pravdě řečeno, 
vybrali bychom si něco jiného na sváteční 
stůl…Počasí nám moc nepřálo, i když je 
neobvyklé teplo, na náměstí to profukovalo a 
byli jsme rádi, že už byl čas jít do Národního 
divadla. Hlavně svátečně oblečená děvčata 
trochu vymrzla, chlapcům v oblecích bylo 
tepleji. 
 V Národním divadle jsme si prohlédli 
výzdobu, základní kameny a pak už jsme 
zamířili na svá místa na první galerii. Sledovali 

jsme balet Louskáček. Proti původní verzi byl příběh přenesen do Londýna a vypráví pohádkový příběh Ch. 
Dickense o tom, jak kouzlo Vánoc proměňuje povahy lidí. 
Krásná hudba P. I. Čajkovského, nádherná výprava a předvedená  baletní vystoupení se všem líbila. 
Myslím, že lepší navození sváteční  nálady jsme si nemohli přát. 

                                                                                                                                                  JA 
 

 
Předvánoční dárek 

 
V úterý 16. prosince dostaly děti prvního stupně předvánoční dárek – filmovou pohádku Tři bratři. Písničky 
Svěráka a Uhlíře doprovázely verze pohádek Červená karkulka, O dvanácti měsíčcích a O Šípkové Růžence a 
jejich melodie nám znějí v uších ještě dnes.   

 
 
 
 

Předvánoční sportovní den 
 
V úterý 16. prosince sehrálo šest družstev, namíchaných ze žáků a žákyň 6. – 9. třídy, předvánoční školní 
turnaj v přehazované a ve florbalu. Všichni účastníci turnaje byli za kvalitní sportovní podívanou odměněni 
sladkými cenami, za které děkujeme Sdružení rodičů a přátel ZŠ Lužná.  
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Chválíme 
 

Radek Tichý, žák 9. třídy, se stal členem dorosteneckého reprezentačního družstva Českého střeleckého 
svazu pro rok 2015. Jmenovací dekret mu byl udělen na základě dosažených sportovních výsledků dne 30.11.  
Gratulujeme a přejeme mnoho dalších úspěchů. 

 
 
 

Advent na statku, na vyhlídce a na dně mořském  

 
     V adventním čase jsme se s Putíkem vypravili ke Zbečnu. Nejprve jsme vlakem dojeli do Zbečna a odtud 
jsme se vyvezli autobusem do Sýkořice. Naše první zastávka měla být na vyhlídce Pěnčina, ale cestou k ní 
jsme ještě navštívili váženého občana Sýkořice, pana inženýra Vratislava Kubištu, který ve svém domě zřídil 
stálou výstavu o výzkumu mořského dna v Tichém oceánu. Měli jsme štěstí – nepodařilo se nám předem 
domluvit naši návštěvu (nemohli jsme se dovolat), a tak jsme to zkusili „na blind“ a k domu pana inženýra jsme 
došli právě ve chvíli, kdy nasedl do auta, že si dojede do Kladna na nákup. Ochotně však kvůli nám změnil své 
plány, aby nás mohl provést svojí výstavou a ukázat a povědět nám mnoho, mnoho zajímavostí, o kterých jsme 
neměli ani tušení. Věděli jste například, že naše malá suchozemská země vlastní spolu s několika okolními 
státy 75 000 km² dna Tichého oceánu? A pan inženýr Kubišta v minulosti několik let působil jako pracovník 
mezinárodní organizace Interoceanmetal a prováděl podmořský výzkum tohoto „našeho“ území. Nemohli jsme 
se ani odtrhnout, pořád bylo o čem povídat a když už jsme se rozloučili a my jsme se vydali k vyhlídce, po chvíli 
nás pan Kubišta dojel, aby s námi pobyl ještě chvíli a podělil se tak o svoje další poznatky a zážitky.   
 Z vyhlídky Pěnčina, zbudované na skále nad Zbečnem, je opravdu jedinečný výhled do širokého kraje, 
protkaného meandry Berounky. Odtud jsme potom sestoupili dosti krkolomnou cestou dolů do Zbečna, do 
Hamouzova statku, kde byl již advent v plném proudu – ve světnici bylo roztopeno ve velkých kamnech, všude 
se vznášela příjemná vůně a především bylo k vidění mnoho krásných rukodělných výrobků „šikovných 
českých ručiček“. Bylo opravdu z čeho vybírat, a tak si tady mnozí nakoupili chybějící vánoční dárky. Zpáteční 
cesta vlakem byla také příjemná a pohodlná, protože poučeni od minule jsme se předem nahlásili, a tak nám 
pro obě cesty přistavili vagón navíc.   

Za Putík: E.Fastová 
 

 

Zprávy z MŠ 
 

                     Mikulášská nadílka 

V pátek 5. 12. se v mateřské škole ozývalo zvonění zvonečku, které oznámilo příchod Mikuláše, anděla a 
malého čertíka. Mikuláš nahlédl do zlaté knihy, kde mu čerti udělali černý puntík u zlobílků. Protože bylo v knize 
více pochval a hříšníci slíbili, že se polepší, odnesly si domů všechny děti balíček dobrot a svého papírového 
Mikuláše s přičarovaným překvapením. 
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Vánoční besídka 

Ve čtvrtek 11. 12. se konala v mateřské škole vánoční besídka. Děti předvedly vystoupení plné básniček, 
písniček a tanečků. Rodiče si odnesli domů krásné přáníčko, vánoční zvoneček a doufáme, že i krásný 
předvánoční zážitek. 

Vánoční nadílka 

V úterý 16. 12. naděloval v mateřské škole Ježíšek. Děti pod stromečkem našly spoustu krásných dárků - 
puzzle, stavebnice, panenky, auta, mašinky, autodráhy a spoustu jiných hraček. K vánoční náladě přispěly i 
maminky svým vánočním cukrovím, které děti během nadílky pilně ochutnávaly. Domů jsme si všichni odnesli 
voňavé perníkové andílky, které pro nás připravila maminka Tomáška Mareše. Byl to krásný den, plný radosti, 
štěstí a pohody. 

            
    

 

    Poděkování 

Velice děkujeme rodičům dětí z naší mateřské školy za vánoční dárky, kterými obohatili vánoční nadílku v MŠ. 
Náš velký dík patří: rodičům Elišky Hornové, Martina Pochmana, Filipa a Daniela Lužných, Marka Polívky a 
Antonína Sýkory.  

Děkujeme též rodičům Jakuba Sailera za krásné krmítko pro ptáčky, které bude ozdobou naší zahrady a 
mamince Tomáška Mareše za krásné perníčky, kterými si děti mohou ozdobit svůj vánoční stromeček.   

 

Přání     

Zaměstnanci mateřské školy přejí všem krásné Vánoce a mnoho štěstí v novém roce 2015. 

            
 

 
Zápis do 1. třídy 

 
Zápis dětí do 1. třídy pro základní vzdělávání od školního roku 2015/2016 se koná 

v pátek 23.1.2015 
v budově základní školy na Masarykově náměstí 252 v Lužné v době od 13 – 15 hodin. 

Zákonný zástupce dítěte si k zápisu přinese rodný list dítěte (originál) a občanský průkaz. 
Vedením zápisu je pověřena Mgr. Radka Horská. 

 
 

Co nás čeká v lednu … 
 

22.1.           pedagogická rada 
23.1.       zápis dětí do 1. třídy ( od 13 – 17 hodin) 
29.1.       vydání pololetního vysvědčení / výpisu 
30.1.       jednodenní pololetní prázdniny 
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Luženským fotbalovým podzimem 
 
     Letní příprava na sezónu 2014 - 15 začala již tradičně, a to účastí na 5. ročníku poháru „Přátelství“ obcí 
Liptovská Lúžná, Lužná u Vsetína a naší obce. Hostitelem této akce byla tentokrát získat Liptovská Lúžná. 
Naše mužstvo odjíždělo na turnaj s jediným cílem. Potřetí za s sebou turnaj vyhrát a tím krásný broušený pohár 
do trvalého vlastnictví. Cíl byl splněn. Pohár se nám podařilo získat a dar od starosty obce Lužná, Václava 
Kejl,y v podobě sudu piva značky Bakalář byl také velice milým dárkem.  
      
    Než byla zahájena mistrovská soutěž, proběhla za naší účasti dvě kola Okresního poháru Rakovnicka. Naše 
mužstvo v obou dvou zápasech zvítězilo a postoupilo do jarního semifinále poháru, kde se utká v domácím 
prostředí s SK Rakovník „B“. Po těchto výsledcích se zdálo, že mužstvo je na podzimní část sezóny dobře 
připraveno. Opět se začalo trénovat dvakrát v týdnu a účast hráčů na trénincích byla na slušné úrovni. Vstup 
do soutěže se však nepovedl. Debakl v prvním zápase na půdě Kolešovic a domácí prohra se Zavidovem „B“ 
signalizovaly, že mužstvo nemůže pomýšlet na vyšší příčky tabulky tak, jak tomu bylo v loňské sezóně. Pak 
sice přišly dvě výhry za sebou na hřištích soupeřů, ale domácí prohra s mužstvem Hředel vrátila mužstvo do 
spodních pater tabulky. V mužstvu nevládla na hřišti pohoda a začaly se objevovat spory mezi trenérem 
Kurkou a některými hráči. Tyto spory musel několikrát sám řešit nový předseda Sparty Lužná Milan Šnajdr, 
který v polovině srpna nahradil v této funkci Petra Ambrůžka, který z funkce předsedy TJ odstoupil na vlastní 
žádost. Situaci kolem mužstva se přesto nepovedlo zklidnit, a tak trenér Kurka po prohraném zápase 
s Olešnou rezignoval na funkci hlavního trenéra. Výbor pověřil vedením mužstva stávajícího asistenta trenéra 
Petra Staňka, aby jako hlavní trenér odkaučoval zbývající dvě utkání. V mužstvu jeho příchodem nastalo 
zklidnění, a to hlavně i v chování hráčů na hřišti. Výsledkem byla dvě důležitá vítězství nad soupeři ze 
spodního patra tabulky a konečné 9. místo po podzimní části soutěže. Ihned po skončení posledního kola byl 
jmenován novým trenérem Tomáš Pavlíček, který spolu s Petrem Staňkem povede mužstvo od jarní sezóny 
2015. Jde o zkušeného trenéra s vysokou kvalifikací, který jakožto „Lužeňák“ zná problémy luženské kopané a 
bude určitě velkým přínosem, aby mužstvo dovedl do vyšších pater tabulky, tak jak se na luženskou kopanou 
sluší a patří.  
     
     Mužstvo dorostu po postupu do krajské soutěže I. A. třídy nečekala jednoduchá podzimní část soutěže. Po 
kvalitní letní přípravě nás hráči svými výsledky mile překvapili. Až do 10. kola se mužstvo v tabulce pohybovalo 
kolem pátého místa, ale čtyři prohry na závěr ho posunuly na 9. místo v tabulce se ziskem 18 bodů. Před 
zahájením sezóny bychom byli určitě rádi za toto umístění, ale vzhledem k tomu, jak byla soutěž rozehrána, je 
škoda, že mužstvo v závěru soutěže opustila forma a kleslo na devátou příčku tabulky. Jedním  z důvodů určitě 
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bylo i to, že několik hráčů muselo vypomáhat také „A“ mužstvu, které by bez jejich pomoci v několika zápasech 
nemohlo nastoupit do utkání v plném počtu.  
     
     Dorost byl v letošní sezóně hlavní chloubou výsledků luženské kopané. Vyhrát okresní přebor, okresní 
pohár a postoupit do krajské soutěže, to si samozřejmě zaslouží uznání jak ze strany výboru Sparty, tak i 
luženských  fanoušků, kteří v hojném počtu a rádi navštěvovali jejich zápasy.  
      
     Do podzimní sezóny jsme nově přihlásili dvě mládežnická družstva. Mužstvo mladších žáků, které hrálo 
okresní přebor, se umístilo na šestém místě ze sedmi účastníků. Nekoukáme na umístění, ale na to, jak 
mužstvo pracovalo. Pod vedení trenéra Švambery se mužstvo od zápasu k zápasu zlepšovalo a v závěru 
soutěže už bylo v některých zápasech soupeřům i rovnocenným soupeřem. Druhé družstvo, mladší přípravka, 
se zúčastňovalo turnajů pořádaných OFS Rakovník. I tito nejmenší si vedli velmi dobře a právě ročníky 2008 a 
2009 jsou pro nás příslibem do dalších fotbalových let. 
      
     Práce s mládeží je tou nejnáročnější prací v oblasti kopané. To, že máme dnes v mládežnických soutěžích 
tři celky, je na vesnický klub něco fantastického. Proto je nutno před prací trenérů mládeže Ambrůžka, Staňka, 
Bárty, Švambery, Pochmana a Sorokáče jen smeknout. S mládeží pracují ve svém volném čase a bez 
finančního efektu. Dále je také nutno poděkovat rodičům, kteří pro nás zajišťovali na utkání hraná venku 
zdarma dopravu.  
      
     Velké poděkování patří ministru školství, mládeže a tělovýchovy PhDr., Marcelu Chládkovi, MBA a 
starostovi obce Lužná, Václavu Kejlovi, kteří pro náš oddíl zajistili finanční dotace potřebné k zajištění chodu 
oddílu.     
      
     Dále chceme touto cestou poděkovat všem sponzorům, kteří nám finančně nebo materiálně přispěli na 
luženský fotbal. Jedná se firmy STOPRObek – pí Fabišková, Magna – SEATING Chomutov – Libor Chytrý, 
ELEKTROVIOLA – Kulhánek Rudolf, Kovomat U Krabců – Oldřich Krabec, Miroslav Zaibert – topení, voda, 
odpady a sanita, CZECOM  – Hrubeš Pavel, NOVIS Praha – Libor Novák a NADOS – pí Kejlová.  
      
     Samozřejmě také musíme poděkovat luženský fanouškům, že nám zůstali věrní, i když se mužstvu na 
podzim tak nedařilo jako v jiných letech.                                                                       
      
     Na závěr nám dovolte poděkovat všem hráčům dospělých, dorostu, mladších žáků, mladší přípravky a 
trenérům, kteří se na reprezentaci luženského fotbalu podílejí.  
      
     Ještě jednou díky, že fandíte Spartě Lužná ! 

VV Sparty Lužná o.s. 
                         

Poděkování 
 

     Výkonný výbor Sparty Lužná děkuje firmě ELEKTRO-VIOLA Rudolfa Kulhánka za poskytnutí finančního a 
věcného daru pro naše nejmenší luženské fotbalisty v rámci uspořádané Mikulášské nadílky na našem hřišti.                                   

VV Sparty Lužná o.s. 
 

Poděkování 
 

    Výkonný výbor Sparty Lužná děkuje manželům Svobodovým – Cukrárna za poskytnutí věcného daru, 
krásného dortu v luženských fotbalových barvách pro naše mužstvo mladších žáků v rámci dokopné 2014. 
  

VV Sparty Lužná o.s. 
 

 

 

     Úspěšný vstup do nového roku, všechno dobré, pevné zdraví, 
mnoho osobních i pracovních úspěchů přeje všem našim 
příznivcům, fandům a fanynkám                              

 TJ Sparta Lužná, o. s. 
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Občanské sdružení Lužná místo pro život 
 

Prosincové aktivity občanského sdružení Lužná místo pro život byly ve znamení předvánočního času a 
částečně se konaly po uzávěrce Luženského hlasatele. Zveřejnění tohoto článku tak bylo možné jen díky 
laskavosti paní redaktorky. Článek je tentokrát kratičký bez fotografií. Ty si mohou zájemci vyhledat na 
internetu.  

Advent v Lužné si bez vystoupení známého pěveckého sboru Magistrae Raconenses a Rakovnického 
komorního orchestru již ani neumíme představit. Letos se konal 5. prosince již čtvrtý ročník tohoto populárního 
koncertu. V sobotu 20. prosince se v Husově sboru ukutečnila výstava betlémů. Poslední adventní akcí pak 
bylo společní vystoupení Aleše Noska (harmonium), Ludmily Karolové (housle) a Jindřišky Láskové (zpěv). 
Všechny akce měly velmi dobrou návštěvnost. Při posledním koncetru byl Husův sbor zaplněn do posledního 
místa.  

S přáním všeho dobrého v novém roce 2015           
Jiří Parkman 

 
 

 

 

 

 
Katalog 2014 

 
     Katalog obsahuje informace a řadu fotografií o výstavách, které v roce 2014 uspořádalo o. s. Lužná – místo 
pro život. Byly to výstavy „Hobby – sběratelství a koníčky obyvatel Lužné a okolí“ (květen 2014) a říjnová 
výstava „Makrofotografie Karla Kestnera“. Současně informuje i o dalších vybraných akcích sdružení. 
     Katalog si mohou zájemci vypůjčit od ledna 2015 v knihovně Lužná II u knihovnice paní Jaroslavy 
Kašparové. 

                                                                                                  Božena Lukášová 
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Myslivecké sdružení Hlavačov Lužná si Vás dovoluje pozvat na 

MYSLIVECKÝ PLES, 

který se koná dne 10.1.2015 od 20 hod.  

v sále sokolovny v Lišanech. 

K tanci a poslechu hraje IDEAL BAND, vstupné 150,-- Kč, 

autobusová doprava zajištěna. 

 

 

 

 

Plesová sezóna v OB Lužná 

Sobota  14.2.2015 Hasičský ples 

Sobota    7.3.2015 Sportovní ples 

Pátek    20.3.2015 Baráčnický ples  

Sobota  11.4.2015 Muzikantský bál 

 

http://shop.domeaplast.cz/detail-122-aromavisacka-myslivecky-motiv.html
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SPOLEČENSKÁ KRONIKA 

 
V měsíci lednu 2015 oslaví významná životní jubilea: 
 
Rozalia Černá, Hana Mutinská, Květuše Figurová, Blanka Homolová, Eleonora Kochlöfelová , 
Anna Šléglová, Danuška Nosálová, Zdeněk Jirásek 
 

Všem jubilantům srdečně gratulujeme 
 

Poděkování 
 

Děkuji tímto zástupkyním obecního úřadu v Lužné, paní Ambrůžkové a Falbrové, za milou návštěvu a přání 
k mému životnímu jubileu.  

Karel Beran 
 

Děkuji OÚ Lužná a členkám komise, paní Janě Žánové a paní Evě Novotné a celé mé rodině, za přání a dárky 
k mým narozeninám. 

Naděžda Beránková 
 
Děkujeme všem za projevy soustrasti nad odchodem našeho manžela, tatínka a dědečka, pana Zdeňka 
Přibíka. 

manželka a dcery s rodinami 
 

Vzpomínka 
 

12. ledna 2015 uplyne 5 let, kdy nás navždy opustil náš milovaný tatínek, dědeček, tchán, bratr a švagr, pan 
Václav Pavlíček.  

Stále vzpomínají syn Zdeněk s rodinou a sourozenci Jiří, Hana a Maruš s rodinami 
 
 

Oznámení 
 

Obecní knihovna Lužná I. v budově základní školy upozorňuje čtenáře, že 
od 1. ledna 2015 bude knihovna otevřena každý sudý čtvrtek. 

 
 

Sběrný dvůr Lužná - změna provozní doby v zimním období 

leden 2015    únor 2015    březen 2015 

sobota  3.1. ZAVŘENO  sobota  7.2. ZAVŘENO  sobota  7.3. ZAVŘENO 

sobota 10.1. ZAVŘENO  sobota 14.2. 8 – 12 hod.  sobota 14.3. 8 – 12 hod. 

sobota 17.1. 8 – 12 hod.  sobota 21.2. ZAVŘENO  sobota 21.3. ZAVŘENO 

sobota 24.1. ZAVŘENO  sobota 28.2. ZAVŘENO  sobota 28.3. ZAVŘENO 

sobota 31.1. ZAVŘENO 

od měsíce dubna 2015 bude sběrný dvůr otevřen každou sobotu od  8 – 14 hod. 

 

 
Luženský hlasatel vydává Obec Lužná. 

Příspěvky lze posílat na e-mail:  kasparova@luzna.cz, nebo luzna@luzna.cz. 
 Počítačové zpracování Alena Kašparová. Redaktorka školní stránky Mgr. Jaroslava Adamírová. 

Adresa redakce: Obec Lužná, Masarykovo nám. 89, 270 51 Lužná, tel. 313537881. 
Distribuce: Prodejny Jednoty, prodejna PLUS JIP a trafika na nádraží v Lužné. Uzávěrka vždy 22. v měsíci. 

Toto číslo vyšlo dne 1. ledna 2015 nákladem 300 výtisků. 
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